



MEMO / NOTE DE SERVICE

October 19, 2020 / le 19 octobre 2020

To:	NBLASC Private Bar Practitioners	Dest.:	Avocats du secteur privé
From:	Chantal Landry, Director of Family Law Services	Exp.:	Chantal Landry, Directrice des services en droit de la famille
Re:	Proceedings under the Divorce Act (filing fee)	Objet:	Procédures sous la Loi sur le divorce (frais de dépôt)

Please be advised that under Rule 78.03(b) and 72.24(2)b) of the Rules of Court of New Brunswick, the filing fees for filing either a Petition for Divorce or Answer and to obtain the Report from Central Divorce Registry will be waived for matters done under a Legal Aid Certificate. The solicitor should file, with the Petition or Answer, a completed Form 72FF

<https://www.gnb.ca/0062/regs/Form/Form-72ff-e.pdf>.

If you have any questions, please do not hesitate to contact me.

Soyez avisé qu'en vertu des règles 78.03(b) et 72.24(2)b) des Règles de procédure du Nouveau-Brunswick, les frais de dépôt pour une Requête en divorce ou Réponse ainsi que pour obtenir le rapport provenant du Bureau d'enregistrement des divorces, seront exemptés pour les dossiers faits sous un certificat d'aide juridique. L'avocat doit envoyer, avec sa requête ou réponse, le formulaire 72FF dûment rempli.

<https://www.gnb.ca/0062/regl/Form/Form-72ff-f.pdf>.

Si vous avez des questions, n'hésitez pas à me contacter.